
BRUKSFLICKORNA

Protokoll från årsmöte 2024-02-28 på restaurang Pärltuppen

1 Mötets öppnande

Jane Andersson, ordföranden hälsar samtliga välkomna och förklarar årsmötet öppnat. 

Tjugosex år har gått sedan Bruksflickorna bildades och detta blir vårt tjugosjunde årsmöte. 
Intresset för Bruksflickorna är stort. Föreningen har för närvarande 171 betalande 
medlemmar. I årsmötet deltar ca 40 personer.

2 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkänns.

3 Val av mötesfunktionärer

- Ordförande, Jane Andersson
- Sekreterare, Elisabeth Sjöstrand
- Två justerare att jämte ordförande justera protokollet,

Ingrid Nykvist och Eva-Britt Nilsson

4. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen godkänns av årsmötet

5. Kassörens rapport

Kassörens rapport godkänns av årsmötet

6 Revisorernas berättelse

Revisorernas berättelse godkänns av årsmötet

7 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för verksamheten.

1 (3)



BRUKSFLICKORNA

8 Val av styrelse och suppleanter

Ordförande Jane Andersson, 1 år kvar
Vice ordförande Birgitta Morello, 1 år kvar
Sekreterare Elisabeth Sjöstrand, 1 år kvar
Kassör Ulla Nilsson, 2 år omval
Styrelseledamot Kerstin Frimodig, 2 år omval
Suppleant Pia Grek, 1 år omval
Suppleant Britt-Marie Palmqvist, 1 år nyval

Val av revisorer och suppleanter

Revisor Carina Lilja, 1 år kvar
Revisor Annika Högström, 2 år omval
Revisorssuppleant Ingegerd Hellsing, 1 år omval

Val av valberedning

Valberedare Kerstin Frimodig, 1 år omval

9 Årsavgift

Mötet fastställer att årsavgiften för 2024 ligger kvar på 100 kronor. 
                     Styrelsen föreslår att årsavgiften för 2025 ökas till 150 kronor. Detta bland annat
                     på grund av att porto, papper och kuvert ökar i pris. 
                     Mötet röstade för ökning till 150 kronor för år 2025.

 10 Stadgar

                    Ordförande läste upp delar av föreningen stadgar. Föreningens stadgar finns att
                    läsa på Bruksflickornas hemsida.

11 Parentation för under året avlidna medlemmar

Sedan förra årsmötet har några medlemmar avlidit. Ordföranden tänder ett ljus. 
Vi minns dem under en stunds tystnad.

12 Övriga frågor

Styrelsen tackar Eva-Britt Persson och Ewa Wallström för deras arbete med 
Bruksflickornas hemsida, Anne-Marie Johansson och Lena Eklund Jonsson för 
deras arbete med mannekänguppvisningarna samt Lena Johansson och Ann-
Marie Age för deras arbete med föreningens resor. 

Föreningen meddelar att man fortsätter att skapa register med e-mail adresser 
för att kunna skicka information via nätet.
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Ordförande tackar Gunhild Mattsson, med blommor och present då hon avgår i 
styrelsen. Gunhild var med och startade föreningen 1998 och har fram tills idag 
ingått i styrelsen.

Då vi var få deltagare på årsmötet skedde ingen lottförsäljning.

13                 Avslutning

                     Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar för visat förtroende.

Efter mötesförhandlingarna bjuder föreningen på kaffe och smörgås. Vi blir också bjudna på 
underhållning av Jan-Åke Ahlin och Anders Thunberg som sjunger och spelar för oss.

Vid protokollet Justeras

Elisabeth Sjöstrand Jane Andersson
Sekreterare Ordförande

Justeras

Ingrid Nykvist Eva-Britt Nilsson

3 (3)


	Protokoll från årsmöte 2024-02-28 på restaurang Pärltuppen
	3 Val av mötesfunktionärer
	5. Kassörens rapport


